
 

1 

 

PROTOKÓŁ 

obrad IX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 25 kwietnia 2019 r. 

 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1005 

Zakończenie obrad o godz. 1200 

 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu). 

Lista sołtysów Gminy Miłakowo: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 2 do protokołu). 

 

Radni obecni  - 13 

Radni nieobecni  - 2 

 

Ad. 1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Michał Boczulak otworzył obrady IX sesji 

zwyczajnej, stwierdzając kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. Powitał 

wszystkich radnych, Zastępcę Burmistrza Miłakowa, sołtysów, kierowników jednostek 

organizacyjnych oraz mieszkańców gminy.  

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji. 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności 

obrad; 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

3. Informacja Burmistrza z pracy między sesjami; 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy oraz 

przygotowanie służb bezpieczeństwa do okresu letniego. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) sprzedaży mienia komunalnego; 

b) przyjęcia Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018 dla gminy Miłakowo; 

c) zmiany Uchwały Nr XLIV/297/2018 Rady Miejskiej w Miłakowie z dnia 6 września  

2018 r. w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie miasta i gminy Miłakowo; 
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d) rozpatrzenia skarg na działalność Dyrektora Miłakowskiego Domu Kultury;  

e) poboru podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości od osób fizycznych w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso;  

f) emisji obligacji; 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2019-2034; 

h) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2019 r.; 

6. Interpelacje radnych; 

7. Zapytania, wolne wnioski; 

8. Zamknięcie obrad.  

24 kwietnia br. wpłynął od Burmistrza Miłakowa wniosek o poszerzenie porządku obrad IX 

sesji zwyczajnej Rady Miejskiej w Miłakowie o punkt: podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży 

mienia komunalnego.  

W związku z powyższym zaproponował umieszczenie powyższego projektu uchwały  

w punkcie 5i. 

Przewodniczący Rady poddał powyższą propozycję pod głosowanie.  

W wyniku głosowania radni jednogłośnie przyjęli wniosek.  

 

Nie zgłoszono więcej uwag do porządku obrad. 

W związku z powyższym porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności 

obrad; 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

3. Informacja Burmistrza z pracy między sesjami; 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy oraz 

przygotowanie służb bezpieczeństwa do okresu letniego; 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) sprzedaży mienia komunalnego; 

b) przyjęcia Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018 dla gminy Miłakowo; 

c) zmiany Uchwały Nr XLIV/297/2018 Rady Miejskiej w Miłakowie z dnia 6 września  

2018 r. w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie miasta i gminy Miłakowo; 

d) rozpatrzenia skarg na działalność Dyrektora Miłakowskiego Domu Kultury;  

e) poboru podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości od osób fizycznych w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso;  
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f) emisji obligacji; 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2019-2034; 

h) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2019 r.; 

i)   sprzedaż mienia komunalnego. 

6. Interpelacje radnych; 

7. Zapytania, wolne wnioski; 

8. Zamknięcie obrad.  

 

Ad. 3 Informacja z pracy między sesjami 28.03.2019 – 25.04.2019; 

Zastępca Burmistrza, Pan Krzysztof Żarnoch przedstawił informację z pracy między 

sesjami. 

Informacja Burmistrza Miłakowa  

wg załącznika nr 3 do protokołu 

Radny Zbigniew Opoka poprosił o więcej informacji na temat budowy oczyszczalni 

kontenerowej w Boguchwałach. 

Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński – oczyszczalnia kontenerowa składać się będzie 

z jednego zbiornika oczyszczalni, ewentualnie z drugim zbiornikiem wstępnym (jeżeli takowy 

będzie wymagany technologicznie). W Boguchwałach zamieszkuje około 500 osób, więc 

prawdopodobnie jeden kontener bez problemu powinien sobie poradzić.  

Radny Zbigniew Opoka zapytał na jakiej działce zostanie wybudowana oczyszczalnia 

kontenerowa. 

Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński – oczyszczalnia będzie wybudowana na tej 

samej działce co była planowana przepompownia przy wyjeździe na Miłakowo. Działka ta jest 

własnością KOWR-u.   

Wiceprzewodniczący Rady, Pan Andrzej Nagraba zapytał czy na spotkaniu Burmistrza 

Miłakowa z Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich był poruszany temat naprawy drogi 

wojewódzkiej nr 528 w kierunku Morąga. 

Zastępca Burmistrza udzielił odpowiedzi. 

Więcej pytań do przedstawionej informacji nie zgłoszono. 
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Ad. 4 Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy 

oraz przygotowanie służb bezpieczeństwa do okresu letniego. 

Kierownik Posterunku Policji, Pan Krzysztof Zabłocki – obecnie na Posterunku Policji  

w Miłakowie pracuje 4 funkcjonariuszy: kierownik, dwóch dzielnicowych oraz policjant 

dochodzeniowo-śledczy. Z dniem 1 marca br. rozpoczął służbę na Posterunku Policji  

w Miłakowie nowy dzielnicowy sierż. sztabowy Krzysztof Rutkowski, który obsługuje rejon 

miasta Miłakowa. W lipcu 2019 r. kończy urlop macierzyński policjantka zespołu prewencji 

posterunku w Miłakowie. W związku z powyższym Posterunek Policji w Miłakowie na okres 

letni powinien być w pełnej obsadzie. 

W 2018 r. było prowadzonych 111 postępowań przygotowawczych, 60 postępowań 

sprawdzających oraz 50 postępowań w sprawach o wykroczenia. Postępowania 

przygotowawcze oraz sprawdzające to głównie sprawy związane z nie wywiązywaniem się  

z obowiązku alimentacyjnego, a pozostałe to oszustwa, kradzieże, kradzieże z włamaniem, 

uszkodzenia ciała i mienia oraz inne postępowania wynikające z kodeksu karnego. 

Na terenie Miłakowa w 2018 r. miał miejsce jeden rozbój. W wyniku sprawnych działań 

policjantów z posterunku w Miłakowie sprawca został zatrzymany. W 2018 r. osiągnięto 

wykrywalność ogólną na poziomie 89 %, natomiast wykrywalność z siedmiu kategorii oceny 

tj. kradzież, kradzież z włamaniem, uszkodzenie mienia, uszkodzenie ciała, bójka itp. na 

poziomie 76%, co stanowi wynik o 10% lepszy do roku 2017, a jednocześnie plasuje posterunek 

na pierwszym miejscu pod kątem wykrywalności na terenie powiatu ostródzkiego.  

W 2018 r. zabezpieczono mienie w kwocie 130.000 zł w porównaniu do roku poprzedniego 

2017 była to kwota 200 zł.  

W tym roku Posterunek Policji w Miłakowie na podstawie materiałów operacyjnych jako 

jedyny posterunek w powiecie wszczął postępowanie tzw. akcyzowe. Przekazano do sądu 

rodzinnego  nieletnich 8 informacji w związku z demoralizacją nieletnich. Głównie chodziło  

o spożywanie alkoholu, używanie środków pirotechnicznych, palenie papierosów oraz 

poruszanie się quadami bez uprawnień.  

Dzielnicowi w zeszłym roku przyprowadzili 152 interwencji, ujawnili dwie osoby 

poszukiwane, wykonali 91 doprowadzeń, wylegitymowali 1258 osób i zrealizowali 107 

czynności zleconych dla sądów, 7 czynności zleconych dla prokuratur, 757 czynności dla 

innych jednostek policji. Odbyli 272 spotkania ze społeczeństwem, nałożyli 23 mandaty karne 

za wykroczenia oraz 12 pouczeń.  

Posterunek Policji w Miłakowie został częściowy wyremontowany, w połowie posterunku  

zostały położone płytki podłogowe oraz zostały wymalowane ściany. Przy współpracy 
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 i pomocy Urzędu Miejskiego w Miłakowie są zaplanowane kolejne etapy remontów. W tym 

roku planowany jest remont toalety, na który zakupiono już materiały.    

 

Pytań do przedstawionej informacji nie zgłoszono. 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) sprzedaż mienia komunalnego; 

Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński - w imieniu Burmistrza Miłakowa – omówił 

powyższy projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie.  

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 1, „wstrzymało się” 1 radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 4 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży mienia komunalnego 

została przyjęta. 

Uchwała Nr IX/ 48 /2019 

wg załącznika Nr 5 do protokołu. 

 

b) przyjęcia Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018 dla gminy Miłakowo; 

Pracownik socjalny, Pani Anna Waćkowska – w imieniu Burmistrza Miłakowa – 

omówiła projekt uchwały zgodnie z załącznikiem dołączonym do uchwały.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 6 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia Oceny zasobów pomocy 

społecznej za rok 2018 dla gminy Miłakowo została podjęta. 

Uchwała Nr IX/ 49 /2019 

wg załącznika Nr 7 do protokołu 
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c) zmiany Uchwały Nr XLIV/297/2018 Rady Miejskiej w Miłakowie z dnia 6 września 

2018 r. w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie miasta i gminy Miłakowo; 

Sekretarz Gminy, Pani Justyna Zabiełło – w imieniu Burmistrza Miłakowa – omówiła  

projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem do uchwały.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie.  

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 8 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIV/297/2018 

Rady Miejskiej w Miłakowie z dnia 6 września 2018 r. w sprawie ustalenia maksymalnej liczby 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie miasta i gminy Miłakowo została 

podjęta. 

Uchwała Nr IX/ 50 /2019 

wg załącznika Nr 9 do protokołu 

Ogłoszono 5 min. przerwy. 

O godz. 10.50 wznowiono obrady.  

 

d) rozpatrzenie skarg na działalność Dyrektora Miłakowskiego Domu Kultury;  

Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Michał Boczulak – w kilku zdaniach wyjaśnił 

zakres i działania prowadzone w tej sprawie przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, po czym 

oddał głos dla przewodniczącego ww. komisji w celu przedstawienia stanowiska  

w przedmiocie rozpatrzenia skarg na działalność Dyrektora Miłakowskiego Domu Kultury. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Pan Zbigniew Opoka - po 

rozpatrzeniu na posiedzeniach komisji wniesionych skarg na działalność Dyrektora 

Miłakowskiego Domu Kultury, zapoznaniu się ze stanowiskiem skarżących, wyjaśnieniami 

Dyrektora oraz wyjaśnieniami świadków, komisja jednogłośnie postanowiła zarekomendować 

dla Rady Miejskiej w Miłakowie podjęcie uchwały o uznaniu skarg za zasadne.  

Wiceprzewodniczący Rady, Pan Andrzej Nagraba – to trudna decyzja, ale Rada Miejska 

wybrała z pośród siebie członków komisji, której należałoby zaufać. Na wczorajszym 

posiedzeniu komisji rada otrzymała także informację, iż Burmistrz Miłakowa zgłosił powyższą 

sprawę do prokuratury. Najlepiej byłoby wnioskować o wycofanie powyższej uchwały do 
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czasu rozstrzygnięcia sprawy przez prokuratora, ale sprawa ta może toczyć się latami, a rada 

nie może pozwolić na to, aby przez ten cały okres Dom Kultury nie funkcjonował.   

Przewodniczący Rady – zadaniem rady było zbadać tę sprawę, podjąć odpowiednią decyzję 

w formie uchwały i przekazać dalej zainteresowanym osobom, czyli Burmistrzowi Miłakowa 

oraz skarżącym. Powyższa uchwała nie jest zobowiązująca dla burmistrza.  

Odczytał projekt uchwały, po czym poddał pod głosowanie uchwałę uznającą skargi za 

zasadne.  

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 10 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Dyrektora Miłakowskiego Domu Kultury została podjęta. 

Uchwała Nr IX/ 51 /2019  

wg załącznika Nr 11 do protokołu 

 

e) poboru podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości od osób fizycznych w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso;  

Skarbnik Gminy, Pani Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa – omówiła  

projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem do uchwały.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 12 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego i od 

nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia 

wynagrodzenia za inkaso została podjęta. 

Uchwała Nr IX/ 52 /2019 

wg załącznika Nr 13 do protokołu  

 

f) emisji obligacji; 

Skarbnik Gminy, Pani Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa – omówiła  

projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem do uchwały.  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie.  
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 14 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie emisji obligacji została podjęta. 

Uchwała Nr IX/ 53 /2019 

wg załącznika Nr 15 do protokołu  

 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2019-2034; 

Skarbnik Gminy, Pani Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do projektu.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 16 do protokołu 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2019-2034 została podjęta. 

Uchwała Nr IX/ 54 /2019 

wg załącznika Nr 17 do protokołu  

 

h) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2019 r.; 

Skarbnik Gminy, Pani Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do projektu.  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 18 do protokołu 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w budżecie gminy 

Miłakowo na 2019 r. została podjęta. 

Uchwała Nr IX/ 55 /2019 

wg załącznika Nr 19 do protokołu  

 

 

 



 

9 

 

i) sprzedaży mienia komunalnego; 

Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński - w imieniu Burmistrza Miłakowa – omówił 

powyższy projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały.  

Przewodniczący Rady zapytał o propozycje bonifikat. 

Radny Roman Proć uważa, że powyższa działka nie jest warta kwoty z wyceny 

rzeczoznawcy. Rada powinna udzielić 35% bonifikaty, po czym krótko uzasadnił swoją 

propozycję. 

Wiceprzewodniczący Rady podziela zdanie radnego Romana Procia. 

Radny Mirosław Stryjek ponowił swój wniosek z posiedzenia komisji, aby rada nie 

udzielała bonifikaty.  

Radny Zbigniew Opoka zaproponował, aby par. 2 wykreślić z treści uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady wycofuje się z wcześniejszej wypowiedzi.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie formalny wniosek radnego Zbigniewa 

Opoki.  

W wyniku głosowania radni stosunkiem głosów 12-za, 1-wstrzymujący, 0-przeciw przyjęli 

wniosek radnego Zbigniew Opoki.  

Przewodniczący Rady odczytał poprawiony projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie.  

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1 radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 20 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży mienia komunalnego 

została przyjęta. 

Uchwała Nr IX/ 56 /2019 

wg załącznika Nr 21 do protokołu. 

 

Ad. 5 Interpelacje radnych; 

Nie złożono żadnych interpelacji. 

Przewodniczący Rady odczytał odpowiedzi Burmistrza Miłakowa na interpelacje złożone 

podczas obrad VIII sesji zwyczajnej w dniu 28 marca 2019 r.  

 

Ad. 6 Zapytania, wolne wnioski;  

Przewodniczący Rady przypomniał radnym Rady Miejskiej w Miłakowie o obowiązku 

złożenia oświadczenia majątkowego za 2018 r. do 30 kwietnia br.   
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Radny Zbigniew Opoka - 15 kwietnia br. upłynął termin podpisania porozumienia 

Starostwa Powiatowego z przewoźnikiem kruszywa, w związku z powyższym zapytał czy 

Burmistrz Miłakowa zna dalsze losy tej sprawy. 

Radny Mirosław Stryjek zapytał kiedy zostanie usunięty spalony kontener mieszkalny  

w Warkałkach. 

Radna Aneta Machnyk – mieszkańcy ul. Kopernika (droga wewnętrzna wzdłuż ośrodka 

zdrowia, pod górę) zwracają się z prośbą o poprawę ww. drogi, głównie chodzi o jej szerokość. 

Zapytała czy istnieje możliwość jej poszerzenia. Mieszkańcy zgłosili również chęć pomocy 

przy realizacji przedsięwzięcia. 

Zwróciła się z prośbą o udzielenie informacji na temat postępu przy inwestycji na Osiedlu 

Kolorowym. 

 Zastępca Burmistrza odnośnie zapytania radnego Zbigniewa Opoki odpowiedział, że  

16 kwietnia br., czyli dzień po wygaśnięciu umowy Pan Burmistrz rozmawiał w tej sprawie  

z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowym, Panią Małgorzatą Ostrowską. Otrzymał odpowiedź, 

że Zarząd Dróg Powiatowych w dalszym ciągu stara się o pozyskanie zabezpieczenia od firmy   

w postaci weksla in blanko bądź zajęcia hipoteki.  

Odnośnie spalonego kontenera odpowiedział, że na jego uprzątnięcie wpłynęły trzy oferty. 

Jedna nieodpłatnie i dwie odpłatnie. Obecnie Pani Skarbnik zastanawia się nad formą przyjęcia 

do budżetu środków za wykonane zadanie. Prawdopodobnie do połowy maja sprawa zostanie 

rozstrzygnięta. 

Radny Powiatowy Zbigniew Zabłocki – potwierdził, że porozumienie w dalszym ciągu 

nie zostało podpisane w sprawie wywozu kruszywa.  

Poinformował, że na sesji Rady Powiatu złożył interpelacje w sprawie stanu dróg powiatowych 

na terenie gminy Miłakowo, po czym odczytał odpowiedź Starosty na powyższą interpelację.  

W dniu wczorajszym na terenie gminy Miłakowo obecny był Pan Grzegorz Kierozalski, 

Dyrektor KOWR-u, który obiecał złożyć wniosek do Marszałka Województwa Warmińsko-

Mazurskiego o naprawę drogi wojewódzkiej nr 528.   

Poruszył także temat strajku nauczycieli, ponieważ rodzice są zaniepokojeni obecną sytuacją  

i chcą spotkać się z Kuratorem Oświaty w tej sprawie. 

Radna Powiatu Pani Alicja Tomasz odczytała odpowiedź Zarządu Dróg Wojewódzkich 

odnośnie petycji mieszkańców w sprawie naprawy drogi wojewódzkiej nr 528 Miłakowo - 

Morąg.  

Wiceprzewodniczący Rady podziękował radnym powiatowym za duże zaangażowanie  

w sprawach dróg lokalnych. Poruszył także temat wywozu kruszywa drogą powiatową 
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Boguchwały – Roje, ponieważ uważa, że to radni powiatowi powinni zablokować dalsze 

wywożenie materiału.  

Radna Hanna Walczyk również zabrała głos w powyższej sprawie. 

Radny Powiatu Pan Zbigniew Zabłocki - jest przygotowany wniosek do Starosty Powiatu 

w sprawie remontu drogi powiatowej Boguchwały-Ponary-Roje-Naryjski Młyn.  

Zastępca Burmistrza - ustawa o rozwiązywaniu sporów zbiorowych gwarantuje 

określonym grupom zawodowym prawo do strajku na określonych zasadach. W związku  

z powyższym gmina jako jednostka samorządu terytorialnego owszem jest zaniepokojona 

stanem obecnym, ale nie może wywierać żadnego wpływu, gdyż podlega to karze. To 

nauczyciele muszą zadecydować o zakończeniu strajku, a o terminie jego zakończenia należy 

pytać Rządu.  

Radny Henryk Zalewa odnośnie drogi wojewódzkiej nr 528 dodał, że na terenie gminy 

Miłakowo naprawy nawierzchni ww. drogi potrzebuje około 6 km jezdni.    

Natomiast z informacji jakie posiada strajk ma się zakończyć prawdopodobnie w dniu 

jutrzejszym. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys – o zakończeniu strajku decyduje komitet strajkowy 

danej szkoły. W Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Miłakowie nie były podejmowane jeszcze 

rozmowy o dalszych losach strajku. Na dzień dzisiejszy podjęto decyzję, że szkoła będzie 

strajkować do piątku włącznie, a co będzie dalej to nie wiadomo. Wszyscy opierają się na 

zarządzie głównym ZPN. 

Zastępca Burmistrza odnośnie przebiegu egzaminów gimnazjalnych i ósmych klas 

poinformował, że odbyły się na terenie naszego zespołu szkół zgodnie z procedurą.  

Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński w sprawie drogi wewnętrznej na ul. Kopernika 

odpowiedział, że jeżeli zachodzi taka potrzeba to zostanie zlecone wznowienie granic. 

Odnośnie inwestycji rewitalizacji Osiedla Kolorowego odpowiedział, że w dniu dzisiejszym 

rada podjęła uchwałę, która pozwoli wyłonić wykonawcę i podpisać z nim umowę. Na początku 

maja br. Spółka planuje wymienić odcinek wodociągu, który wymaga naprawy, natomiast pod 

koniec maja br. prawdopodobnie wejdzie już na teren budowy firma, z którą została podpisana 

umowa.    
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Ad. 7 Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad IX sesji zwyczajnej Rady Miejskiej  

w Miłakowie, Przewodniczący Rady zamknął obrady.  

Na tym protokół zakończono. 

 

   Protokołował:      Przewodniczył: 

 

Insp. ds. Obsługi Rady           Przewodniczący Rady Miejskiej 

     (-) Agnieszka Korkuć          (-) Michał Boczulak 

 


